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Kouluverkkoselvitys laaditaan usein taloudellisten syiden takia. 
Kouluverkkoa on myös tarkasteltava perusopetuksen oppilasmäärän 
vähentyessä. 
 
Kouluverkkoselvityksen tekeminen annetaan yleensä työryhmän tehtäväksi. 
Työryhmään valitaan usein luottamushenkilöitä ja viranhaltijoita. 
 
Kouluverkkoselvityksessä tarkastellaan yleisesti mm. seuraavia seikkoja: 
- kunnan taloudellinen tilanne 
- opetustoimen käyttötalous ja investoinnit 
- nykyisten koulutilojen käyttö 
- kunnan taloudellinen tilanne ja sen kehitys 
- opetustoimen käyttötalous ja investoinnit 
- kuvaus nykyisestä kouluverkosta 
- nykyisten koulutilojen kunto ja tilojen käyttö muuhun kuin 
opetustarkoitukseen 
- pedagogiset seikat 
- lähikoulun osoittamismenettely 
- koulukuljetukset 
- oppilashuoltopalvelut 
- oppilasennusteet kunnan alueella ja oppilaaksiottoalueittain 
- henkilöstösuunnitelma opettajien ja muun koulun henkilökunnan osalta 
- esitys perusopetuspalvelujen uudesta järjestämisestä 
- esitys uudesta kouluverkosta ja oppilaiden lähikoulujärjestelyistä 
- esitys henkilöstön sijoittamisesta 
- arviointi päätösehdotusten vaikutuksista, muun muassa lapsiin 
kohdistuvista vaikutuksista 
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Päätösehdotus Kasvatus- ja opetuslautakunta päättää esittää kunnanhallitukselle, että se 

päättää perustaa ja nimetä työryhmän valmistelemaan 
kouluverkkoselvitystä ja nimeää työryhmän puheenjohtajaksi kasvatus- ja 
opetuslautakunnan puheenjohtajan. 
 

Vastaehdotus Keskustelun aikana Martti Törmä esitti päätösehdotuksen vastaisesti 
seuraavaa: kasvatus- ja opetuslautakunta päättää esittää 
kunnanhallitukselle, että kunnanhallitus perustaa kouluverkko työryhmän 
vasta syksyllä 2026, kun kuntien valtionosuusuudistus on selvillä. Törmän 
esitystä kannattivat Lappalainen, Välimaa ja Mäki-Laurila.  

 
Koska esittelijän esitykselle tuli kannatettu vastaesitys suoritettiin äänestys: 
Esittelijän esitys JAA, Törmän esitys EI. 
Saarinen Ei, Lappalainen Ei, Mäki-Laurila Ei, Prihti Ei, Törmä Ei, Välimaa 
Ei, Madekivi Jaa. 
 
Äänestyksen jälkeen puheenjohtaja totesi äänestystuloksen Törmän 
esitykselle 6-1 ja, että kasvatus- ja opetuslautakunnan esityksesi 
kunnanhallitukselle tulee Törmän esitys. 



 
Arto Asa jätti asiasta eriävän mielipiteen: 
 

 
 

 
Päätös Kasvatus- ja opetuslautakunta päättää esittää kunnanhallitukselle, että 

kunnanhallitus perustaa kouluverkko työryhmän syksyllä 2026, kun kuntien 
valtionosuusuudistus on selvillä. 

 


